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 2024ינואר  28

   14.1.24מיום  60מישיבת הוועד מס'   1/24' מספרוטוקול  

 משתתפים:  

 ברמי.  מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, דבי נייקרוג, אלי רוט, אילנה סיגל, אופיר מנור, רווית  •

 , ציפי ביטון ישי )בזום( חסרים : חגי דדי, אילן בן יעקב •

 , לירון כחלון. סקלר  אדווה, דרגונסקי  אלי:    אורחים •

 

 59אישור פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

  ישינובהארי, ציפי ביטון מושיק סגל, ליאור בר, אילנה סיגל, אלי רוט, רווית ברמי, שמוליק  -  8 :  בעד  •

 )בזום( 

   0: נגד  •

 ( 59אופיר מנור )לא השתתף בישיבה מס'   :נמנע  •

 לאופיר מנור ולענת ציפקין. איחולי יום הולדת שמח  

שעשה תפקידו במקצועיות   כהונתו כיו"ר וועדת תחבורה במשך הענקת תעודת הוקרה לאופיר מנור על פעילותו 

ומקצועית  בטיחות בתחבורה. עבודתו נעשתה בצורה עקבית התחבורה ושיפר ונגע בנושאים רבים בתחום רבה ו 

מלבד מקצועיותו הרבה של אופיר חשוב לציין כי יצר קשרים טובים עם חברי הוועד ואף   .הורגשה הרבה ותרומתו 

 הישרה אווירה נעימה בסביבתו. אופיר אף הכשיר את טיראן כהן להחליפו בתפקיד יו"ר מחלקת תחבורה. 

,  שאתבקש לטפל בהם את כמות הנושאים נתי ילא דמיפקיד יו"ר מחלקת תחבורה  כשהוצע לי ת –מנור אופיר 

בלב    המיידע בפגישות. אתם כולכם חברים שלי  , פגישות והצלבתיפול נכון מתחיל בתוכנית עבודה טבעניי 

 ! ובנשמה, אני מרגיש שייך

   ביטחון 

,  עמיר לזובר, מנהל אגף ביטחון וחדשנות, חפ"ק אותה זימן  מדווח על פגישת זום ש -סגל  מושיק   •

,  ומטרת הפגישה הייתה לראות איך שומרים על שיגרת מלחמה  ,הנוגעים בביטחון בישוב  בהשתתפות כל

 בשעת הצורך.  ה לגייסם לצוות לצורך תגבור הביטחון כמו כן התקיימה פגישה עם "בני המקום" במטר

מכיוון שהם עברו הכשרות  , רצון לרתום את "בני המקום" הפגישה התקיימה היות ויש  – סקולר אדווה •

רס חילוץ והצלה  את "בני המקום" קו  ר. עלתה הצעה להעביעבר תרגול  שכבר מיומן וחבל לוותר על כוח 

ברובם הינה היענות גדולה    ולהכניסם דרך מתכונת זו. ההיענות של חברי הצוות  דרך המועצה האזורית

  ת לקבל  עבור הכשרה כללית לצורךל, ברצוננו  גם במתכונת אחרת   ויש רצון לקיים את המשך הפעילות

 , זה הרצון וזו הרוח. ולשמור על כשרות , ובמקביל להתאמן במטווח רישיון נשק 

, ולא רק  של "בני המקום" גם אחרי המלחמה אנשי צחי נפגשו ודנו בנושא איך לשמר את הרוח  –אלי  •

לסוגים רבים של תרחישים. כשנקבל תשובה חיובית  אנשים שיוכלו לתת מענה  אנו זקוקים ל   במצב חרום.

קבל את  נוכל להביא את "בני המקום" וכן קבוצות נוספות ל להכשרה  מאגף הביטחון של המועצה 

פתיחת  ו להחליט על הקמת "מפעל ראוי"  ל"מפעל ראוי" רק החפ"ק יכול  בנושא רישיונות לנשק ההכשרה.

א שברגע שיוקם "מפעל  וונתנו היבאחריות ובבקרת מג"ב. כמחסן הנשק הינו במידה ויאושר,  מחסן נשק. 

 לאקדחים ולאחר מכן לכלים ארוכים.    ראוי" ניתן יהיה להכשירם

. העמדות  ף עם הוועד ובשית עמדות החדשות שהוחלפו בעמדות הישנות הינו צעד שלא נעשה  ה – מושיק  •

 ", ולא מתאימות לישוב. מכובדות "אינן  
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וסיף חברים למחלקת הביטחון שכרגע מנוהלת רק ע"י אלי רוט שהינו יו"ר  מעלה את הצורך לה  –ליאור  •

, חברים  שהינם אנשי ביטחון מתנדבים בישוב, וועדת הביטחון חייבת להיות מורכבת מחברים  הוועדה 

 במחלקת הביטחון אינם חייבים להיות חברי וועד. 

     

 הטרדות מהישוב ג'אסר א זרקא עדכון בעניין הפגישה שהתקיימה בנושא  

ה, אנשי ג'אסר א זרקא,  משרד לאיכות הסביבבעם בעלי תפקידים   התקיימה פגישה 10.1.24בתאריך  –ליאור 

          הנקודות העיקריות בהן נגעה הפגישה הם :  .10נציגי הוועד וכן נציגי תושבי שכונה  נציג משטרת ישראל,

פגישות רבות  על פני השנים התקיימו ות באוויר. , חתונות רועשות ובהן ירירעש המואזין, שריפת פסולת וצמיגים

ים הנושאים  דממתק  ד שתבדוק כיצ הוחלט על הקמת וועדת מעקב שלא נשאו פרי ו"מה שהיה לא יהיה עוד". 

   הדברים. מתקדמים כיצד עקבו הביטחון ובראשה אלי רוט הם שיפעלו וי וממחלקת   חובה לשנותשבהם יש  

   - דפיברילטורים 

תקינים ותיידע את מחלקת הביטחון בחפ"ק   כי המכשירים המפוזרים ברחבי קיסריה אכן תוודא מחלקת הביטחון 

 מכשירים. תקינות לבצע בדיקות שגרתיות ל

   - חיים על מדרכות וריחות מתחנת השאיבה והשפכים   חוקי עזר, אכיפה וקנסות על צואת בעלי

מועצה  והם הפנו אותו לפנה לירון למנהלת החפ"ק בנושא  בעקבות צואת הכלבים המפוזרת ברחובות  –כחלוןלירון 

, רק תפיסת בעל  כמו בערים אחרות קיים קושי לאכוף חוק זה D.N.Aמאגר של  , מכיוון שאין לנו האזורית ח. כרמל

 מול מחלקת האכיפה במועצה.  מושיק יבדוק את הנושא הכלב בשעת מעשה ע"י פקח יכולה להוביל לקנס,

, לאחר בדיקה מתברר כי  עידן בן עמי, מנהל משק המים בחפ"ק   ריחות מתחנת השאיבה, בשיחה של מושיק עם

 והבטיח לטפל בנושא.  ריח רע שנובע מתחנת השאיבה באור עקיבא יש  אכן 

 

 20:40הישיבה ננעלת בשעה 

mailto:office@vaad-caesarea.co.il
https://www.vcaesarea.org/

